
Še vedno
dobro obiskane
ljudske knjižnice

Ob izteku prvih letošnjih zimskih mese-
cev, lahko tudi knjižničarji že počasi pri-
pravljajo bilanco o uspešnosti poslovanja v
minuli sezoni. Le-ta se bržčas ne razlikuje
veiiko od prejšnjih let, kajti organizirana
izposoja knjig se (še zlasti na podeželju) že
nekaj časa giblje po ustatjeni konstanti, ki
le tu pa tam zabeleži kake rahle spre-
membe.

V ljudski knjižnici v Horjulu pa so tem
ugotovitvam navkljub spet priča nekoliko
večjemu zanimanju za njihove knjige. Ta-

ko so v lanskem letu zabeležili kar 3700
izposoj, medtem ko so jih leta 1976, torej
pred petimi leti, zabeležili 3200. Na to je v
precejšnji meri vplivala večja razpoložlji-
vost knjižnice (trenutno ima le-ta na voljo
okoli 2800 knjižnih enot, medtem ko jih
leta 1976 imela le okoli 2000), kakor tudi
nekoliko povečano zanimanje za knjigo
med mlajšimi bralci.

Sicer pa tudi tu ljudje še vedno najraje
posegajo po leposlovnih delih. Še zlasti
veliko povpraševanjfe je po trilogiji »AI-
ba« Francoisa Galla, pa po »Belih hodni-
kih« Marie Louise Fischer, veliko pa bere-
jo tudi »Povest o dobrih Ijudeh« Miška
Kranjca in knjigo »Rodila sem jih« Minke
Krvine. ,,

Seveda pa se horjulska knjižnica še ne
misli zadovoljiti z doseženim. Predvsem bi
rada še bolj razširila krog svojih bralcev in
- v kolikor ji bodo dopuščale finančne
možnosti - obogatila svoje police s kar
največ novimi zanimivimi knjižnimi deli.
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